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رئيسجمهوري: رانت خواري بايد از بين برود

رئيسجمهوري از نهايي شدن طرحي خبر داد كه بر اساس آن به مردم زميني در حدود 1000 متر ارائه خواهد شد كه

ضمن ساختن يك خانه كوچك در آن، باغ ميوه هم ايجاد كنند.

رئيسجمهوري از نهايي شدن طرحي خبر داد كه بر اساس آن به مردم زميني در حدود 1000 متر ارائه خواهد شد كه ضمن ساختن
يك خانه كوچك در آن، باغ ميوه هم ايجاد كنند.

به گزارش ايسنا، دكتر محمود احمدي نژاد در مراسم تجليل از برگزيدگان تعاونيهاي مسكن مهر با تاكيد بر اصل تعاون گفت: اصل
تعاون يعني همكاري و ياري متقابل و اگر ما به نقطهاي برسيم كه همه مردم نسبت به يكديگر احساس مسئوليت مشترك داشته

باشند، كشور با سرعت نور به پيش خواهد رفت. روحيه و فرهنگ تعاون پايه همه جهشهاست.

وي افزود: همه آرزوهاي ما در سايه همكاري و تعاون قابل تحقق است، بنابراين كار تعاون بايد بيش از پيش افزايش يابد، چراكه
تعاونيها براي كساني است كه به صورت فردي فرصت رشد و پيشرفت ندارند.

رئيسجمهوري در ادامه با اشاره با فعاليت تعاونيها در حوزه مسكن، گفت: تلفيق تعاوني و مسكن باعث اتفاقات بزرگ در كشور شد.
روزي كه طرح مسكن مهر در شوراي مسكن مطرح شد، عدهاي اجراي آن را باور نميكردند و پيشنهاد ميدادند كه براي از ميان بردن
تب تورم مسكن در آن مقطع با تبليغات اعلام كنيم كه 10 هزار واحد مسكوني اجاره به شرط تمليك خواهيم ساخت تا با آن معضل
مقابله كنيم، اما عدهاي در مقابل بر طرح مسكن مهر تاكيد داشتند و در نتيجه وقتي به نيروي عظيم مردم اتكا كرديم، در استانهاي

مختلف كشور اين كار بزرگ محقق شد.

احمدينژاد در ادامه خاطرنشان كرد: هر جا انسانهاي دلسوز دست به دست هم دهند، اتفاقاتي شبيه انقلاب خواهد افتاد. ارادهاي كه
توانست در مسكن مهر حدود يك ميليون مسكن را بسازد در هر زمينهاي وارد شود، خيلي مسائل را كه ناممكن به نظر ميرسد، ممكن
خواهد كرد. برخي هنوز منتظرند ايرادي از طرح مسكن مهر پيدا كنند و آن را مطرح كنند، اما اگر نگاه منصف وجود داشته باشد، اين
كار را خواهد ستود. اجراي طرح مسكن مهر بايد ادامه پيدا كند و همه كساني كه ثبت نام كردهاند، بايد مسكن خود را تحويل بگيرند.

وي همچنين خاطرنشان كرد: طرح مسكن مهر تمريني براي يك كار بزرگ و ماندگار بود. چند سئوال هميشه براي من مطرح بوده
است؛ اين كه چرا قيمت مسكن در كشور ما آنقدر بالا است كه يك نفر بايد درآمد همه عمر خود را بدهد و يك واحد مسكوني تهيه
كند يا چرا همه بايد در آپارتمان زندگي كنيم؟ آيا اين يك اجبار است كه فرهنگ ما ديكته كرده يا گذشتگان ما اين گونه بودهاند؟ چه
كسي اين الگو را به ما داده است؟ اكنون در تهران متوسط قيمت مسكن يك ميليون و 500 هزار تا يك ميليون و 800 هزار تومان

است، در ديگر شهرهاي بزرگ كشور هم متوسط قيمت مسكن يك ميليون تومان است.

وي ادامه داد: به نظر من اشكال كار در طراحي شهري و ضوابط و مديريت شهري در 70 سال گذشته است. مباني نظري شهرسازي 70
سال پيش تاكنون ما را به اينجا رسانده است. ما يك شهر ميسازيم و دور آن خط ميكشيم و مقدار زيادي زمين در خارج از اين
خطوط به حاشيه اين شهر تبديل ميشوند. گفته ميشود اين خط براي كاهش هزينههاي شهري و ممانعت از ورود شهر به داخل
طبيعت و از ميان بردن آن است، اما من در هيچ شهري نديدم كه حاشيه نشين درست نشده باشد و هزينههاي اداره شهر هم كاهش

نيافته است.

رئيسجمهوري در ادامه گفت: بودجه شهرداري تهران 7 هزار و 500 ميليون تومان است، يعني براي هر يك تهراني يك ميليون تومان
صرف اداره و توسعه شهر ميشود كه بالا است و من هيچ شهري را سراغ ندارم كه چنين هزينه بالايي داشته باشد.

احمدي نژاد در ادامه سخنان خود با بيان اينكه يكي از دلايل آپارتمان سازي كمبود زمين است، افزود: ما مگر زمين كم داريم؟ ايران
يك ميليون و 600 هزار كيلومتر مربع مساحت دارد كه حدود 165 ميليون هكتار است.

كل مراتع و كوهپايهها و جنگلها 100ميليون هكتار است. 36 ميليون هكتار هم اراضي قابل كشت داريم و30 ميليون هكتار باقي
ميماند.

مساحت تهران 70 هزار هكتار است و كل روستاها و شهرهاي ما حدود يك ميليون هكتار مساحت دارند. اين در حالي است كه 30
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ميليون هكتار فضا داريم.

رئيسجمهوري در ادامه گفت: طرحي از قديم در تهران به اجرا گذاشته شده كه بر اساس آن در حاشيه شهر تهران 200 هزار هكتار
جنگل كاري شود و ما حداكثر ميتوانيم در سال 2 هزار هكتار جنگل كاري كنيم. در حالي كه ما ميتوانيم ساخت و ساز مسكن و جنگل
كاري را با هم تلفيق كنيم و به هر خانواده زميني بدهيم كه در آن زندگي كند. اين طرح در حال نهايي شدن است و بايد تلاش كنيم

انقلاب واقعي در زمينه شهر سازي اتفاق بيفتد.

احمدي نژاد همچنين گفت: ايران كشور ثروتمندي است و ما پول به اندازه كافي داريم، اما از آن به خوبي استفاده نميكنيم لذا بايد
فكرها را از قالبها خارج و تلاش كنيم با طرحهاي جديد الگوهاي موفق ارائه دهيم.

رئيسجمهوري با اشاره به طرح جديد دولت در زمينه مسكن گفت: تلاش ميكنيم تا پايان سال اين طرح را در برخي نقاط كشور اجرا
كنيم و اين طرح مثل مسكن مهر يك نهضت در كشور راه مياندازد.

وي در بخش ديگري از سخنان خود با اشاره به برخي سوء استفادهها و رانت خواريها، گفت: افرادي هستند كه از برخي شرايط غير
عادلانه در كشور به صورت رانتي استفاده ميكنند. بايد مديريت كشور را به سمتي ببريم كه اين زمينه از ميان برود.

احمدي نژاد در پايان با تشكر از مسئولان تعاونيهاي مسكن مهر گفت: شما نشان داديد كه ميتوان كارهاي بزرگ را انجام داد.

پيش از سخنان رئيسجمهوري عباسي وزير تعاون با ارائه آماري از فعاليتهاي مسكن مهر گفت: در كشور حدود 4 ميليون و 200
هزار نفر در طرح مسكن مهر ثبت نام كردند كه يك ميليون و 500 هزار نفر واجد شرايط دريافت تشخيص داده شدند و تاكنون توسط

واحدهاي تعاوني مسكن مهر مردمي كه 7 هزار و 500 واحد هستند، بيش از 800 هزار واحد مسكوني در حال ساخت است.

گفتني است: رئيسجمهوري در اين مراسم با اهداي لوح تقدير به 31 تعاوني مسكن مهر به عنوان نماينده 31 استان، از تعاونيهاي
برتر در امور مسكن مهر تجليل كرد.
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